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 P R O T O K Ó Ł   NR  II/2024 

II sesji Rady Miejskiej w Golinie 

23 maja 2024 r. 
 

Rada Miejska w Golinie liczy 15 radnych, w obradach wzięło udział 15 radnych. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli: Burmistrz Goliny Mirosław Durczyński, Zastępca 

Burmistrza Goliny Anna Paszek, Skarbnik Goliny Janina Adamczewska i radca prawny 

Tomasz Lisewski. Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Punkt 1 

II sesję Rady Miejskiej w Golinie otworzyła o godz. 12:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Urszula Furmaniak. Po powitaniu przybyłych podała, że na ustawowy stan 15 radnych 

obecnych jest 15 radnych, w związku z czym podjęte uchwały oraz decyzje będą 

prawomocne. Warunek jest spełniony, obecnych jest co najmniej ½ radnych.  
 

Przewodnicząca Rady Urszula Furmaniak poinformowała o spełnieniu obowiązku ochrony 

danych osobowych uczestników sesji poprzez wywieszenie klauzuli informacyjnej z zakresu 

ochrony danych osobowych na tablicy ogłoszeń znajdującej się przy wejściu na salę sesyjną. 

Następnie  poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady sesji są nagrywane i transmitowane na żywo.  
 

Punkt 2 

Radna M. Jakubowska złożyła wniosek o poszerzenie porządku obrad II sesji o punkt 

dotyczący przedstawienia protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w II 

kwartale 2024 roku. 
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak zarządziła głosowanie nad wnioskiem złożonym przez 

radną M. Jakubowską. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych. 
 

Wobec powyższego wniosek został przyjęty. 
 

Następnie przewodnicząca przedstawiła porządek obrad II sesji z wprowadzoną zmianą.  

1. Otwarcie II sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu I sesji. 

4. Zapytania i wnioski radnych.   

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Goliny.     

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Goliny  

(projekt nr 7).      

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych 

Rady Miejskiej w Golinie (projekt nr 8).     

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcia umowy użyczenia nieruchomości na rzecz Golińskiej 

Spółdzielni Socjalnej „Aktywni Razem” (projekt nr 9). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz zabytku wpisanym 

do gminnej ewidencji zabytków (projekt nr 10). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2024 rok (projekt nr 11).  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na 

lata 2024 - 2032 (projekt nr 12).  

12. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w II kwartale 

2024 roku. 

13. Wolne wnioski i informacje.  

14. Zakończenie II sesji Rady Miejskiej w Golinie. 
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak zarządziła głosowanie nad przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad II sesji. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak stwierdziła, że obrady II sesji będą przebiegały zgodnie 

z przyjętym porządkiem obrad. 

Punkt 3 

Radny T. Duryński zawnioskował o przyjęcie protokołu I sesji bez odczytywania na sesji.  
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak zarządziła głosowanie nad wnioskiem złożonym przez 

radnego T. Duryńskiego. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych. 
 

W związku z powyższym protokół I sesji Rady Miejskiej w Golinie został przyjęty. 
 

Punkt 4 

Zapytania i wnioski radnych 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak poinformowała, że radni nie złożyli zapytań i wniosków 

na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym. 
 

Punkt 5 

Burmistrz Goliny M. Durczyński przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Punkt 6 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Burmistrza Goliny był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji 

rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr II/7/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla 

Burmistrza Goliny została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Punkt 7 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Golinie był omawiany 

podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych.   

Za głosowało 13 radnych (D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek), przeciw 0 radnych, wstrzymało się od głosu 

2 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak). 
 

Uchwała nr II/8/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie  ustalenia zasad przyznawania  

i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Golinie została podjęta i stanowi załącznik  

nr 5 do protokołu. 

Punkt 8 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcia umowy użyczenia 

nieruchomości na rzecz Golińskiej Spółdzielni Socjalnej „Aktywni Razem” był omawiany 

podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych.   

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr II/9/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku trybu przetargowego i zawarcia umowy użyczenia nieruchomości na rzecz 

Golińskiej Spółdzielni Socjalnej „Aktywni Razem” została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.  

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków oraz zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków był 

omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr II/10/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
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zabytków oraz zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków została jednogłośnie 

podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Punkt 10 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu na 2024 rok był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr II/11/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany budżetu na 2024 rok 

została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Punkt 11 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2024 – 2032 był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr II/12/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Golina na lata 2024 – 2032 została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Punkt 12 

Zastępca przewodniczącej komisji rewizyjnej T. Duryński  odczytał protokół Komisji 

Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w II kwartale 2024 roku, który stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu. 

Punkt 13 

Wolne wnioski i informacje 

Radny M. Wieczorek w imieniu mieszkańców ul. Dębowej we Węglewie zgłosił, że po 

opadach deszczu woda nie odpływa z drogi. Natomiast na ul. Królewskiej we Węglewie 

należy odmalować pasy na przejściach dla pieszych. Następnie zapytał się, czy GDDKiA 

planuje przebudować skrzyżowania we Węglewie i w Kraśnicy. Powiedział, że ze względu na 

bardzo intensywny ruch samochodowy utrudnione są wyjazdy na drogę krajową.      
 

Radna E. Cieślak powiedziała, że zasadne byłoby zaproszenie przedstawicieli GDDKiA na 

sesję rady w związku z planowanym jednokrotnym w ciągu roku koszeniem poboczy przy 

drodze krajowej. Oznajmiła, że jest bardzo słaba widoczność w związku z bardzo 

zarośniętymi poboczami wzdłuż drogi krajowej 92.  
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Radna A. Kapturska ponowiła zgłoszenie źle wykonanej nawierzchni drogi po wybudowaniu 

kanalizacji w Spławiu przy posesji nr 66. Następnie zgłosiła pilne wykoszenie poboczy przy 

drodze powiatowej w kierunku stacji kolejowej Spławie. Poprosiła o przekazanie ustaleń 

podczas zgromadzenia Związku Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji w Koninie. 
 

Sołtys Barbarki S. Paszek zapytał się, czy ZGKiM w Golinie zajmuje się wywozem 

nieczystości z przydomowych oczyszczalni ścieków.    
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński w odpowiedzi na zgłoszone wnioski i zapytania powiedział, 

że na ul. Dębowej planowana jest budowa sieci kanalizacyjnej wraz z przykanalikami, więc 

zostanie także wykonane odwodnienie oraz remont drogi. Inwestycja musi być wykonana do 

połowy 2025 roku. Odmalowanie pasów na przejściach dla pieszych na ul. Królewskiej we 

Węglewie zostanie przekazane odpowiednim służbom. Oznajmił, że zostanie ustalony termin 

spotkania z kierownictwem GDDKiA odnośnie przebudowy skrzyżowań we Węglewie  

i Kraśnicy, które miały być wykonane w ramach Programu Likwidacji Miejsc 

Niebezpiecznych. Poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych w Koninie rozpoczął od  

8 maja br. koszenie poboczy przy drogach powiatowych na terenie gminy oraz będzie obcinał 

gałęzie drzew. Natomiast nie jest planowane dalsze sprzątanie śmieci z poboczy dróg 

powiatowych, które to zostało wykonane w kwietniu br. wzdłuż drogi powiatowej na odcinku 

Golina – Adamów – Kazimierz Biskupi. Ze względu na ograniczone środki finansowe 

GDDKiA planuje tylko jednokrotne wykoszenie poboczy przy drodze krajowej 92, prace 

mają rozpocząć się w czerwcu i zakończyć w lipcu. Następnie w sprawie naprawy 

nawierzchni drogi w Spławiu przy posesji nr 66 powiedział, że usterka zostanie naprawiona. 

Zgromadzenie Związku Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji w Koninie dotyczyło 

przede wszystkim zmian personalnych w zarządzie i w komisji rewizyjnej związku. Zostały 

także omówione sprawy bieżące dotyczące budowy sieci kanalizacyjnych na terenach gmin 

należących do związku. Następnie poinformował, że ZGKiM Sp. z o.o. w Golinie może 

wykonywać usługi wywozu nieczystości z przydomowych oczyszczalni ścieków. Burmistrz 

oznajmił, że na posiedzenie wspólnych komisji rady chciałby zaprosić prezesa ARR S.A  

w Koninie Macieja Sytka w temacie przedstawienia możliwości pozyskiwania dofinasowań 

na inwestycje. Następnie zaprosił na finał Mistrzostw Polski w Koszykówce na Wózkach, 

który odbędzie się 25 maja br. o godz. 15:00 w hali widowiskowo-sportowej w Golinie. 

Natomiast 24 czerwca br. w Golinie odbędzie się Walne Zebranie Stowarzyszenia Miast 

Kazimierza Wielkiego. Również w najbliższym czasie w hali widowiskowo-sportowej  

w Golinie odbędzie się posiedzenie dyrektorów placówek oświatowych i kuratorów oświaty  

z terenu Wielkopolski organizowane przez Wielkopolskie Kuratorium Oświaty. Burmistrz 

zaprosił na obchody 50-lecia nadania sztandaru i imienia Juliusza Słowackiego szkole 

podstawowej w Golinie.      
 

Wiceprzewodniczący Rady M. Majewski zapytał się o kondycję finansową ZGKiM Sp. z o.o. 

w Golinie. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że sytuacja Spółki ZGKiM w Golinie 

znacząco się poprawiła.  
 

Radca prawny T. Lisewski, członek Rady Nadzorczej ZGKiM Sp. z o.o. w Golinie 

poinformował, że spółka uzyskała pozwolenie na odbiór zwiększonej frakcji odpadów 

komunalnych w liczbie 56 rodzajów odpadów. Następnie powiedział, że spółka osiągnęła 

wynik finansowy w wysokości 39 000 zł. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że na ukończeniu jest przygotowanie 

dokumentacji dotyczącej budowy punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. 
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Radny Ł. Wasilewski zapytał się, czy na liście odpadów, które może odbierać Spółka ZGKiM 

w Golinie jest styropian.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że trzeba sprawdzić jaki kod odpadu posiada 

styropian. 

Punkt 14 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej U. Furmaniak 

podziękowała wszystkim zebranym za przybycie i zamknęła o godz. 12:50 obrady II sesji 

Rady Miejskiej w Golinie. 

 
 
 

Protokołowała                   Przewodniczyła 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

         Jolanta Piasecka                

                  Urszula Furmaniak 

 

 

 

 

 

 

 


